
 
 
 

14. juni 2021 

Jævnfør § 37 i Inatsisartuts forretningsorden stiller jeg hermed følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

1. Agter Naalakkersuisut at dele nogen kommuner? 
a. Hvis ja, hvilken kommune bliver delt først? 
b. Hvis ikke, kan naalakkersuisut begrunde hvorfor? 

(Inatsisartutmedlem Mala Høy Kúko, Siumut) 
 
Begrundelse: 
Vi har mange års centralisering af kommunaladministrationen. Mange borgere har udtrykket 
utilfredsstillende. Det var også nævnt i den sidste valgkamp.  
Derfor er det interessant for at ved om Naalakkersuisut har planer med at dele nogen kommuner. 
 
Jeg ønsker at modtage svar indenfor 10 arbejdsdage. 
 


